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Opwaardering m.b.t. Memo Uitkomsten Onderzoek spreiding regionale sportaccommodaties 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
SP 1 Opwaardeerverzoek: Graag wil de SP deze 

Statenbrief opwaarderen voor een – korte – 
bespreking in de commissie. Redenen 
hiervoor zijn de zeer voor de hand liggende 
conclusies en aanbevelingen, waar ons 
inziens geen onderzoek van 92 pagina’s 
voor nodig was om die op te kunnen 
schrijven. Ook is de SP benieuwd naar de 
kosten van dit onderzoek en de daarmee 
gepaard gaande ambtelijke inzet.  
Verder missen we concrete maatregelen die 
de Gedeputeerde denkt te gaan nemen om 
de conclusies en aanbevelingen op te 
volgen: meer ijs- en wielerbanen? Beter OV 
naar de verder weg gelegen accommodaties 
toe, bijvoorbeeld de Uithoflijn in het 
weekend laten rijden? We horen het graag 
tijdens de commissie BEM van 17 mei. 

 

ChristenUnie 2 Opwaardeerverzoek: Uit het onderzoek blijkt 
dat het sportaanbod voor mensen met een 
beperking relatief klein is. De provincie geeft 
aan in overleg te treden met gemeenten 
over de uitkomsten van dit onderzoek. Met 
welke ambities gaat de provincie dit overleg 
met de gemeenten in? 

 

 3 En hoe kunnen we het sportaanbod voor 
mensen met een beperking vergroten? 

 

 


